

Møte 14 - 31.08.21

Tilstede:

Innsjekk

Fysisk: Anna, Jonas, Eyvor

Digitalt: Jo Petter, Liv Johanne, Silje, Erik, Magnus, Thea

Ris/ros:

Erik lagde god kaffe

Fargekode:

Rød Oppgaver

Grønn Kommentarer underveis i møtet

Blå Konklusjon

Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte er godkjent og publisert?	Jo Petter	Nei
Kjellerkontrakt	Eyvor, Jonas, Magnus, Thea	Ja, på drive
E-post listesystemet	Eyvor, Liv-Johanne, Brage	Holder på
Lese gjennom fadder budsjettet	Magnus	Ja
Rolleavklaring med SR angående valg av PTV	Jonas og Eyvor	Ja
Estimert tidsplan for genfors	Eyvor	Ja, på drive

Prioriterte saker:

- Fastsette møter:
 - [Oddetallsuker, Tirsdager klokken 18.00](#)
 - Neste ordinære møte: 14. september
 - Møte om vedtekter: 7. september
- Komitéopptak
 - Infomøte eller fb-post

- fb-post drukner i innlegg.
- **Booke et auditorium å kjøre komitéinformøte og opptak**
 - Lørdag klokken 16.00
 - Det blir pizza
 - **Jonas bestiller pizza**
- **Betalingssystem**
 - Få eksterne til å fikse helt ny nettbutikk
 - 30 000,- for å lage en nettside
 - Deretter 5 000,- for opprettholding og kundeservice
 - **Få andre linjeforeninger til å gjøre det**
 - **Ta kontakt med IT-folk fra Online, Abakus, TIHLDE, etc og høre om de kan ta oppdraget?**
 - Bruke andre nettsider for å ha nettbutikk
 - Deltager.no, billettservice,
 - **Liv Johanne og Magnus ser nærmere på dette.**
 - Fram til da, hvordan selger vi medlemsskap?
 - Kortterminal
 - Nye medlemmer kan fylle ut forms og vippse
 - Nettbutikk
 - Billetter til imball
 - Viktigste er å begrense billettsalget
 - **Silje og Magnus diskuterer videre**
- **Nettsiden**
 - Kan Brage gi noen tips og triks på hvordan den fungerer
 - Hva med tidligere nukleomediesjefer.
 - Er de interessert i å ta ansvar for nettsiden?
 - Hør med Anders
 - **Liv Johanne tar ansvar**
- **Kontoret**
 - **Åpning av kontoret skjer 06.09.21**
 - Viktig å holde meteren og begrense antall mennesker.

Komiteer (oppdatering):

- **Leder:**
 - Genfors 30. september
 - Har leid S6 fra kl 18
 - [Styringsdokument](#)
 - Alle ser over sin egen, melder inn om noe bør endres
 - [Vedtekter](#)
 - Eget møte for å vurdere endringsforslag
 - Minner komiteene om å huske å bruke kos-post!
 - Alkymisten 50 år
 - Henrik, Bergo og jeg er med på jubkom
 - Skal blæste på fb og genfors

- Kort oppsummering av møte med NTNU og Trondheim kommune i går:
 - Sterk anbefaling om å ikke ha store arrangementer
 - [Denne artikkelen på Innsida oppsummerer litt](#)
- **Kasserer:**
 - Ubrukte midler fra digital sosialkveld
 - [Kontorkom kan ta det.](#)
 - Restmidlene fra GLI
 - Kontrakten gikk ut: 30.06.21
 - V&A kan bruke resterende midler på 19 000 til hva som måtte ønskes.
 - [Disse pengene skal brukes til å bygge opp kapital i Volvox & Alkymisten](#)
- **Nestleder:**
 - Jobber med å få et system for hvem som blir valgt til nye ledere av undergruppene.
 - Åre
 - Vi er meldt på
 - Skjer i uke 4 (23. - 27. januar)
 - Forslag om opprettelse av bokklubb i V&A
 - De er invitert på et styremøte
 - Der skal de legge frem saken sin for å opprette en ny undergruppe
- **Faddersjef:**
 - Fadderuken er ferdig
 - Masse skryt til fadderkom!
 - Masse pølser igjen
 - De fryses ned til vinterOL
 - VG vil snakke med linjeforeningene
 - Grunnet smitteoppblomstring
 - Fadderperioden var sikkerhetsvurdert.
 - Blir også tatt opp på linjeledermøtet
- **Arrkom:**
 - Har booket studenterytta for krabbe 2022
 - Skjer første fredagen i februar:)
 - Immball
 - Nå er kapasiteten 170 pers
 - Skjer 1. oktober
- **Bedkom:**
 - Gjør seg klar til opptak
- **Nukleomedia:**

- Kontaktperson fra Nukleomedia her i Trondheim
 - Maya Hungnes
- Epostliste for medlemmer, legge til den for kun aktive medlemmer
- Instagram ansvarlig
 - Det er en gruppe i nukleomedia
 - Send en melding til Liv Johanne så kan hun legge ut noe
 - **Jonas og Liv Johanne lager et instagram innlegg om nestleder verv og mediesjef verv.**
- Podcast
 - Kjøp det dere har fått penger for
- **Kjelleren:**
 - Åpning
 - Har hatt åpent nesten hele fadderperioden
 - Foreløpig stengt nå.
 - Skal ta en skikkelig vurdering fortløpende
 - Tilbakemeldinger på arrangement i fadderperioden
 - Lite oppmøte
 - Kjelleren vil gjerne stille med lokalet for medlemmene våre
 - Kjelleren drives av frivillige
 - Da er det skuffende at det har vært lite oppmøte.
 - Kontrakt
 - Må sende kontrakten til kjelleren før vi ber dem signere
 - **Eyvor og Thea finpusser den og sender den**
- **Sekretær:**
 - Boksalg
 - Bøkene ligger ute på iBok
 - Skal foreslå for kontorkom å ha boksalg på nyåret
 - Rydding på kontoret og bakrommet
 - Fadderkom rydder vekk pølser, fadderaviser og grilldill.
 - Jo Petter rydder resten
 - Strikkekveld 8.09
 - Hvem skal jeg ta kontakt med for å legge ut referater?
 - Fortsatt Brage
 - Liv Johanne kan være backup

Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Erfaringskriv (ikke til nestemøte, men til genfors)	Alle	
Se over sin egen stillingsbeskrivelse (samme som over)	Alle	
Bestille pizza til komitéinfomøte	Jonas	

Betalingsystem og nettbutikk	Magnus og Liv Johanne	
System for og info om salg av medlemsskap	Magnus	
Billetter til imball	Magnus og Silje	
Få oversikt over nettsiden, websjef ol.	Liv Johanne	
Finpusse Kjellerkontrakten, sende til kjelleren og invitere på møte	Eyvor og Thea	
Lage et instagraminnlegg om verv som nestleder og mediesjef	Jonas og Liv Johanne	

Konstruktiv møtekritikk:

Litt langt

Mange på digitalen